

Title (en)

Container arranged to be unloaded by gravity, especially where it concerns the bulk transport of easily caking material.

Title (de)

Behälter mit Schwerkraftentleerung, insbesondere zum Fördern von zu Verkrustungen neigendem Schüttgut.

Title (fr)

Réceptacle déchargeable par gravité notamment en vue du transport en vrac d'un matériau ayant tendance à s'agglomérer.

Publication

EP 0356290 A1 19900228 (FR)

Application

EP 89402202 A 19890802

Priority

FR 8810849 A 19880804

Abstract (en)

The invention relates to a container arranged to be unloaded by gravity, especially where it concerns the bulk transport of easily caking material. It is characterised: - on the one hand in that each unloading opening (7) is delimited at least by longitudinal edges (13) and by transverse edges (14) and extends essentially across the entire transverse dimension of the base (8) of the container (1) and across at least one given selected position of its longitudinal dimension and, - on the other hand in that the longitudinal (5) and transverse (6) walls of the container diverge from the top (10) of the container towards its base (8) to each connect essentially directly to one of the longitudinal (13) or transverse (14) edges of the unloading opening (7). Application in the railway industry. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un réceptacle déchargeable par gravité notamment en vue du transport en vrac d'un matériau ayant tendance à s'agglomérer. Il est caractérisé : - d'une part, en ce que chaque orifice de déchargement (7) est délimité au moins par des bords longitudinaux (13) et par des bords transversaux (14) et s'étend sensiblement sur toute la dimension transversale de la base (8) du réceptacle (1) et sur au moins une certaine position choisie de sa dimension longitudinal et, - d'autre part, en ce que les parois longitudinales (5) et transversales (6) du réceptacle divergent depuis le sommet (10) du réceptacle vers sa base (8) pour se raccorder chacune sensiblement directement à l'un des bords longitudinaux (13) ou transversaux (14) de l'orifice (7) de déchargement. Application à l'industrie ferroviaire.

IPC 1-7

B61D 7/02; B65D 90/66

IPC 8 full level

B61D 7/02 (2006.01); B65D 90/62 (2006.01)

CPC (source: EP)

B61D 7/02 (2013.01); B65D 90/623 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2070348 A 19370209 - WOODRUFF GRAHAM C
- [Y] GB 174477 A 19220202 - KRUPP AG
- [Y] EP 0270870 A1 19880615 - WURTH PAUL SA [LU]

Cited by

CN103625795A; US5645791A; CN110194187A; CN103662311A; CN104554303A; WO9504910A1; WO9617124A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0356290 A1 19900228; FR 2635092 A1 19900209; FR 2635092 B1 19910208

DOCDB simple family (application)

EP 89402202 A 19890802; FR 8810849 A 19880804